
Or. 0052/3/08              

R  A  D  A       G  M  I  N  Y        S  Z  C  Z  U  T  O  W  O

P R O T O K O Ł    N r   X I V /  0 8 
Sesji Rady Gminy Szczutowo 

odbytej w dniu 10 czerwca 2008 r. 

Protokół zawiera: 
1. Uchwała Nr XIV/87/08 zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Statutu Związku
                                          Gmin Północnego Mazowsza .
2. Uchwała Nr XIV/88/08 w sprawie nabycia nieruchomości . 
3. Uchwała Nr XIV/89/08 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta .
4. Uchwała Nr XIV/90/08 w sprawie zmian w budżecie gminy rok 2008 .
5. Uchwała Nr XIV/91/08 w sprawie skargi złożonej do Wojewódzkiego Sądu  
                                          Administracyjnego w Warszawie za pośrednictwem Rady  
                                          Gminy Szczutowo . 
6. Uchwała Nr XIV/92/08 w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Jana 
                                           Piątkowskiego .  
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P  O T O K O L  N r X I V/ 0 8
Sesji Rady Gminy  S z c z u t o w o

odbytej w dniu 10 czerwca 2008 roku
w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Szczutowie.

Przewodniczył : Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Kopciński . 
Protokółowała : Celina Szczepańska – Inspektor ds. obsługi Rady i Kancelarii . 
                                                               Sesję rozpoczęto o godz. 12,05 
                                                               A zakończono o godz. 13,30 
                                                               Stan radnych – 15 
                                                               Obecnych  - 13 
                                                               Nieobecnych – 2 
                                                               Procent frekwencji – 87
Obecność radnych przedstawia załączona do protokołu lista obecności . 
Udział również wzięli : Wójt Gminy – Pan Jakub Smólczyński , Skarbnik Gminy – Pani
Anna Jeżewska, Pan Dariusz Lazarowski – Sekretarz Gminy . 

Porządek obrad :
1. Otwarcie ,stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad XIV Sesji Rady 
    Gminy Szczutowo.
2. Przyjęcie protokółu z XIII Sesji Rady Gminy .
3. Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na XIII Sesji Rady Gminy 
    Szczutowo  oraz działalności Wójta w okresie między sesjami .
4. Składanie interpelacji i wniosków .
5. Informacja nt. przestrzegania porządku publicznego na terenie gminy .
    - Analiza działalności OSP na terenie gminy .
6.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Statucie Związku Gmin Północnego  
     Mazowsza . 
7.  Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości . 
8.  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta . 
9.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2008.
10.Rozpatrzenie skarg wniesionych  przez  Pana Jana Piątkowskiego.
11.Sprawy różne .      
12.Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i wnioski . 
13.Zakończenie  obrad XIV  Sesji Rady Gminy Szczutowo . 
 

                                            P r z e b i e g : 

Do punktu 1 porządku obrad :
Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Kopciński dokonał otwarcia XIV Sesji Rady 
Gminy Szczutowo . Następnie przywitał przybyłych na sesję radnych oraz 
pracowników samorządowych . Na podstawie listy obecności stwierdził, że Rada jest 
prawomocna do podejmowania uchwał . Dalej poddał pod głosowanie proponowany 
porządek obrad XIV Sesji .
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 10 radnych. 
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„Za” przyjęciem porządku obrad głosowało 10 radnych .
„Przeciw”   - - 
„Wstrzymało się od głosu” - -  
Rada jednogłośnie przyjęła porządek obrad XIV Sesji Rady Gminy . 

Do punktu 2 porządku obrad : 
Protokół z XIII Sesji Rady Gminy Szczutowo był wyłożony do wglądu w Biurze Rady 
w okresie między sesjami i przed sesją . 
Uwag nie zgłoszono . 
Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Kopciński poddał pod głosowanie przyjęcie 
protokołu z XIII Sesji  Rady Gminy . 
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 10 radnych .
„Za” przyjęciem protokołu głosowało – 10 radnych .
„Przeciw” - - 
„Wstrzymało się od głosu” - - 
Rada jednogłośnie przyjęła protokół z XIII Sesji Rady Gminy . 

Do punktu 3 porządku obrad : 
Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na XIII Sesji przedstawił Wójt Gminy – 
Pan Jakub Smólczyński . 
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokółu . 
Dalej przedstawił informacje nt. działalności Wójta w okresie między sesjami : 
-19,20.04.2008 r. – IV Ogólnopolski Rajd do miejsc pamięci narodowej turystów 
zmotoryzowanych (PTTK
 - otwarcie- Sierpc Pl. Chopina
 - sala posiedzeń UG w Szczutowie ,przedstawiono informację o gminie
 -zakończenie –internat ZS NR 1 w Sierpcu . 
-22.04.2008 r. PDK w Sierpcu –  „Sierpczanina Roku „ – finał .
-23.04.2008 r.- Komenda Powiatowa Policji w Sierpcu organizowała akcję „Z nami 
bezpieczniej” współfinansowanej przez wszystkie gminy, poprzedzonej festynem dla 
szkół podstawowych .
-25.04.2008 r. -Zarząd O/Pow .Zw. OSP RP w Rościszewie .
-26.04.2008 r. -spotkanie z Radą Sołecką w Szczutowie 
-27.04.2008 r. – spotkanie z Radą Sołecką w Gójsku .
Radni z tych miejscowości brali udział w tych spotkaniach . Zajmowano się 
uszczegółowieniem  uchwalonych Planów Odnowy Wsi .  Prawdopodobnie w m-cu 
sierpniu b.r nastąpi nabór wniosków na środki unijne. Wszystkie samorządy czekają na 
nabór wniosków, dopiero wówczas będzie można ogłaszać przetarg na budowę 
kanalizacji w Podlesiu .
-28.04.2008 r.- podpisanie protokołu z kontroli USC w Urzędzie Wojewódzkim Oddział
w Płocku . 
- 30.04.2008 r. –godz..8,00 – ZSO Gójsk – poinformowanie Rady Pedagogicznej o 
odwołaniu z dniem 30.04.2008 r. z funkcji Dyrektora Pana Marka Okonkowskiego . 
Od 1.05.2008 r. do 30.08.2008 r. p.o Dyrektora będzie pełnić Pani Zuzanna 
Bońkowska. 
- 05.05.2008 r. -spotkanie w UG Sierpc grupy założycielskiej w sprawie „Lidera”-
wybrana została Rada , przyjęty został statut . 
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- 9.05.2008 r. -spotkanie z Dyrektorami Szkół nt.: arkusze organizacyjne na 2008 r. ,   
organizacja imprezy sportowej  w dniu 28 .05.2008 r. XIV Ogólnopolskiego Turnieju 
Sportowego Miast i Gmin .
-14.05.2008 r. zebranie mieszkańców wsi Podlesie – zapoznanie z projektem 
technicznym budowy kanalizacji .
-15.05.2008 r. – VI Szczutowski Festiwal Piosenki i Tańca Ludowego organizowany 
przez Szkołę Podstawową w Szczutowie . 
-19.05.2008 r. PDK w Sierpcu – konkurs recytatorski w hołdzie Janowi Pawłowi II .- 
udział uczniów z Gimnazjum w Szczutowie i Gójsku . 
-21.05.2008 r. – odbiór techniczny drogi do ZSO w Gójsku .
-27.05.2008 r. – strajk pracowników oświaty zorganizowany przez ZNP . Strajk nie był 
skierowany przeciwko organowi prowadzącemu.
  - Mieszkańcy wsi Jaźwiny zawiadomili WIOŚ o dostarczaniu osadów ściekowych  na 
pole jednego z mieszkańców ,który podpisał umowę dzierżawy  z firmą na jeden rok . 
Zgodnie z przepisami prawa 90 % gminy jest terenem krajobrazu chronionego, nie 
wolno składować osadów wytworzonych poza obszarem gminy . 
Z osadów pobrane zostały próbki  i przesłane do badania .
-26.05.2008 r.- podpisanie umowy na wykonanie projektu rozbudowy budynku UG .
-08.06.2008 r. – udział w otwarciu Kościoła z Drążdzewa na skansenie w Sierpcu.
- 9.06.2008 r. – podsumowanie konkursu „Życie pszczół na tle środowiska  
naturalnego” . Udział gminnych szkół gimnazjalnych  .Za działalność pszczelarską Pan 
T. Paprocki został odznaczony .
Następnie poinformował ,że zakończono scalanie gruntów w Grabula , w które duży 
wkład wniósł Pana Jan Stankiewicz . 
Dalej przedstawił sprawę  remontu budynku w Szczechowie .Część radnych była na 
miejscu i dokonała oględzin budynku wynajmowanego Pani Nowakowskiej , która 
zamieszkuje tam z czwórką dzieci . Stan tego budynku wymaga  kosztownego remontu .
Osoba zamieszkała tam zaproponowała ,że chcę wykonać we własnym zakresie sprawy 
elektryczne . Pozostaje do wykonania  naprawa dachu .Należy stwierdzić ,że posiadamy
drzewo i prace te wykonaliby zatrudnieni bezrobotni .Zaproponowano tej rodzinie 
lokal/18 m²/w budynku byłej poczty w Szczutowie ,którego zajęcia odmówiła Pani 
Nowakowska .Twierdząc, że 5 –cio osobowa rodzina z chorym dzieckiem w jednym 
pokoju / 18 m ²/nie może prawidłowo funkcjonować .Z jednej strony powinniśmy 
pomoc tej rodzinie ,jednak z drugiej strony nie ma zaplanowanych w budżecie gminy 
środków na ten cel .
Prosił Radę o wypowiedź w tej sprawie . 
Odczytał również zaproszenie Patrona Honorowego – Marszałka Województwa 
Mazowieckiego Pana Adama Struzika oraz organizatora – Prezesa Związku 
Pracodawców Warszawy i Mazowsza Pana Andrzeja Stępniewskiego do I edycji 
konkursu Mazowiecka Gmina Roku 2008 . Misją konkursu jest promowanie gmin woj. 
mazowieckiego zaangażowanych w rozwój swojego regionu ,które realizując wzorcowo
działania ustawowe oraz strategie rozwoju na rzecz społeczności lokalnej podnoszą 
standard życia mieszkańców . Nagroda główna – wyróżnienie w postaci dyplomu  oraz 
tytuł „Mazowiecka Gmina Roku 2008”.
Rada uznała ,że nie weźmie udziału w tym przedsięwzięciu . 
Rada nie wniosła uwag do przedstawionych informacji .

4



Do punktu 4 porządku obrad : 
Interpelacji i wniosków radni nie zgłaszali . 

Do punktu 5 porządku obrad : 
 Radni otrzymali materiały dot. przestrzegania porządku publicznego na terenie gminy i 
analizy działalności OSP na piśmie wraz z zawiadomieniami  .Rada nie życzyła sobie 
ponownego przedstawiania informacji. 
Informacje stanowią załączniki do protokołu . 
Do przestrzegania porządku publicznego na terenie gminy i działalności OSP uwag nie 
zgłoszono . 
Rada jednogłośnie przyjęła powyższe informacje . 

Do punktu 6 porządku obrad : 
Sekretarz Gminy – Pan Dariusz Lazarowski przedstawił projekt zmian w Statucie 
Związku Gmin Północnego Mazowsza uchwalonego Uchwałą Nr XII/69/08 Rady 
Gminy Szczutowo z dnia 29 lutego 2008 r.. Zmiany dotyczą uchylenia w § 23 ust.3 oraz
nadania nowego brzmienia § 4 pkt 25 .Przedstawił pismo Przewodniczącego Zarządu w 
tej sprawie ,które stanowi załącznik do protokółu .  
Radni nie wnieśli uwag do projektu zmian w Statucie Związku Gmin Północnego 
Mazowsza . Wobec  tego Wiceprzewodniczący – Pan Józef Mazurowski – odczytał 
projekt uchwały, natomiast Przewodniczący Rady Pan Zbigniew Kopciński poddał ją 
pod głosowanie .
Ustawowa liczba radnych 15 . Na sesji obecnych  i uczestniczyło w głosowaniu 13 
radnych.
„Za” podjęciem uchwały głosowało –13 radnych .
„Przeciw”   - - 
„Wstrzymało się    - -  
Rada jednogłośnie podjęła  U c h w a  ł ę  Nr XIV/87/08 
zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia  Statutu Związku Gmin Północnego 
Mazowsza . 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu .  

Do punktu 7 porządku obrad:
Wójt Gminy – Pan Jakub Smólczyński przedstawił projekt uchwały w sprawie 
nabycia działki położonej w Szczutowie o pow. 0,3002 ha z przeznaczeniem pod boisko
w Szczutowie .
Rada nie wniosła uwag .
Wiceprzewodniczący Rady – Pan Józef Mazurowski odczytał projekt uchwały .
Przewodniczący Rady poddał ją pod  głosowanie .
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 13 radnych .
„Za” podjęciem uchwały głosowało – 13 radnych .
„Przeciw”  - -  
„Wstrzymało się od głosu” -  -
Rada jednogłośnie podjęła U c h w a ł ę  Nr XIV/88/08 w sprawie nabycia  
nieruchomości .
Uchwała stanowi załącznik do protokołu . 
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Do punktu 8 porządku obrad : 
W punkcie tym Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Kopciński przedstawił opinie 
poszczególnych Komisji Rady w sprawie wysokości wynagrodzenia Wójta . 
- Wójt Gminy – poinformował ,że kieruje ponownie prośbę ,którą szczegółowo omówił 
na posiedzeniach Komisji . Podtrzymuje swoje stanowisko w sprawie ustalenia 
wysokości wynagrodzenia .
Następnie Przewodniczący Rady podał pod głosowanie :
1/ Propozycję wynagrodzenia Wójta zawierającą najniższe stawki  zgodne z 
Rozporządzeniem Rady Ministrów z dnia 22 kwietnia 2008 r. zmieniającego 
rozporządzenie  w sprawie zasad wynagradzania pracowników samorządowych 
zatrudnionych w urzędach gmin, starostwach powiatowych i urzędach 
marszałkowskich tj.:
- wynagrodzenie zasadnicze                                                                   - 4.200,00 zł 
- dodatek funkcyjny                                                                                - 1.500,00 zł 
- dodatek specjalny w kwocie wynoszącej 30 %       
  łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego              – 1.710,00 zł 
- dodatek za staż pracy w wysokości 20 % wynagrodzenia zasadniczego  - 840,00 zł 
 Razem wynagrodzenie brutto :                                                                 8.250,00 zł 
Obecnych i  uczestniczyło w głosowaniu 13 radnych .
„Za” przyjęciem w/w stawek wynagrodzenia -   0 radnych .
„Przeciw” – 1
„Wstrzymało się od głosu”- 12 radnych .
2/ Projekt wynagrodzenia Wójta zawierający propozycję Komisji Rewizyjnej i Komisji 
Oświaty, Wychowania ,Zdrowia i Porządku Publicznego tj.:
- wynagrodzenie zasadnicze                                                                    - 5.000,00 zł 
- dodatek funkcyjny                                                                                 - 1.700,00 zł 
- dodatek specjalny w kwocie wynoszącej 30 %       
  łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego               – 2.010,00 zł 
- dodatek za staż pracy w wysokości 20 % wynagrodzenia zasadniczego-1.000,00 zł 
 Razem wynagrodzenie brutto :                                                                  9.710,00 zł 
 Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 13 radnych .
„Za” przyjęciem w/w stawek  – 9 radnych 
„Przeciw” - -
„Wstrzymało się” – 4 radnych . 
Wobec powyższego nie głosowano zaproponowanych stawek  przez Komisję
 Rolnictwa ,Budżetu i Ochrony Środowiska .
Wiceprzewodniczący Rady Pan Józef Mazurowski odczytał projekt uchwały , a 
Przewodniczący Rady poddał go pod głosowanie .
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu  13 radnych .
„Za” podjęciem uchwały głosowało – 13 radnych .
„Przeciw” - -  
„Wstrzymało się od głosu”- - 
Rada jednogłośnie podjęła U c h w a ł ę  N r XIV/89/08 w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia Wójta .
Uchwała stanowi załącznik do protokołu .
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Do punktu 9 porządku obrad :
Skarbnik Gminy – Pani Anna Jeżewska przedstawiła projekt zmian w budżecie gminy 
na rok 2008 . 
Rada nie wniosła uwag do proponowanych zmian . 
Wiceprzewodniczący Rady – Pan Józef Mazurowski odczytał projekt uchwały ,a 
Przewodniczący Rady- Pan Zbigniew Kopciński  poddał pod głosowanie .
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 13 radnych . 
„Za” podjęciem uchwały głosowało – 13 radnych .
„Przeciw” - - 
„Wstrzymało się od głosu - -
Rada jednogłośnie podjęła  U c h w a ł ę  N r XIV/90/08 w sprawie zmian w budżecie
gminy na rok 2008 .
Uchwała stanowi załącznik do protokołu . 

Do punktu 10 porządku obrad : 
W punkcie tym Przewodniczący Rady poinformował ,że do Rady Gminy od Pana 
Piątkowskiego Jana wpłynęły dwie skargi   : 
1/Do Naczelnego Sądu Administracyjnego w Warszawie za pośrednictwem Rady 
Gminy .Radni otrzymali treść skargi oraz projekt uchwały dot. przekazania skargi do 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego oraz zgodnie z art.54 ustawy z dnia 30 
sierpnia 2002 r. – Prawo o postępowaniu przed Sądami administracyjnymi projekt 
odpowiedzi .
Rada nie wniosła uwag do powyższych projektów . 
Wiceprzewodniczący Rady – Pan Józef Mazurowski – przedstawił projekt uchwały ,a 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie .
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu – 13 radnych .
„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych .
„Przeciw” - - 
„Wstrzymało się od głosu”--
Rada jednogłośnie podjęła  U c h w a ł ę   N r  XIV/91/08 w sprawie skargi złożonej 
do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie za pośrednictwem Rady
Gminy Szczutowo. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu . 
2/ Na Wiceprzewodniczącego Rady dot. dyskryminowania jego osoby podczas 
wystąpienia na sesji w dniu 18 kwietnia 2008 r. 
Treść skargi wraz z projektem uchwały radni otrzymali . 
Radni nie zabierali głosu w tej sprawie . 
Wobec powyższego Wiceprzewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały ,który 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie . 
„Za” podjęciem uchwały głosowało – 13 radnych .
„Przeciw” - - 
„Wstrzymało się od głosu” - - 
Rada jednogłośnie podjęła  U c h w a ł ę  Nr XIV/92/08 w sprawie rozpatrzenia 
skargi Pana Jana Piątkowskiego .
Uchwała stanowi załącznik do protokołu . 

Do punktu 11 porządku obrad: 
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W punkcie tym głos zabrali : 
- Pan Szlomkowski Zbigniew – radny – stwierdził, że większość radnych miała 
możliwość obejrzenia stanu budynku komunalnego w Szczechowie ,w którym 
zamieszkuje Pani Beata Nowakowska matka samotnie wychowująca 5-cioro dzieci. 
Budynek ten wymaga remontu ,stan dachu jest fatalny .  Należałoby  wziąć pod uwagę 
dobro dzieci . Zaproponowane  mieszkanie w budynku po byłej poczcie w Szczutowie –
jeden lokal – powierzchnia zbyt mała dla tej rodziny . W budynku w którym mieszka 
obecnie są trzy pokoje .Pocieszające jest to ,że fundament tego budynku nie ulega 
niszczeniu, odpada tynk u góry co jest spowodowane przeciekami w  dachu .Pani 
Nowakowska podejmie się wymiany instalacji na koszt własny. Biorąc pod uwagę ,że 
mamy własne deski, koszt naprawy dachu nie byłby wysoki .Budynek po remoncie 
służby nie tylko Pani Nowakowskiej, ale również mieszkańcom wsi Szczechowo . 
Jeżeli ta Pani się wyprowadzi to budynek ulegnie całkowitej dewastacji . Pani Beata 
Nowakowska wzięła udział w posiedzeniu Komisji Rolnictwa, Budżetu i Ochrony 
Środowiska oraz kontaktowała się z nim osobiście . Podane argumenty dot. powierzchni
pomieszczenia i działki oraz możliwości dorobienia są zasadne .Byłaby wdzięczna za 
umożliwienie jej i dzieciom dalszego zajmowania mieszkań  w tym budynku . 
- Pan Mazurowski Józef – radny stwierdził ,że jest jedną z osób , które były na miejscu i
widziały stan techniczny budynku .Nie podejmie się jednak fachowej oceny ,ponieważ 
nie jest budowlańcem .Sytuacja materialna tej rodziny nie jest dobra . Zamieszkanie w 
tej miejscowości pozwala jej z sezonie letnim na zarobienie dodatkowych środków 
finansowych z przeznaczeniem na utrzymanie rodziny( czwórki dzieci ) . W/g niego 
dach nadaje się do całkowitej wymiany , mamy trochę drewna ,koszt blacho-dachówki 
czy papy i robocizny jest bardzo wysoki ,materiały  budowlane są bardzo drogie i w 
związku z tym dobrze byłoby wysłuchać opinii budowlańca . Opinia zawierającą 
kalkulację kosztów wykonania powinna zostać wykonana w dwóch wariantach . I 
wariant dot. prac koniecznych na dzień dzisiejszy. II wariant dot. remontu kapitalnego –
po wykonaniu którego, budynek mógłby służyć jako mieszkanie socjalne .Znając 
wysokość koniecznych środków dopiero podjąć decyzję w tej sprawie .
-Jan Kapuściński –radny – jest wychowawcą jednej z córek ,  Pani Nowakowska 
również kontaktowała się z nim w tej sprawie .Gotowa jest wykonać wymianę instalacji
elektrycznej na własny koszt. Proponowane mieszkanie w Szczutowie nie jest 
odpowiednim miejscem dla tej rodziny .Biorąc pod uwagę aspekt wychowawczy 
powinno się pomóc tej rodzinie  .
- Wójt Gminy – Pan Jakub Smólczyński – jesteśmy zobowiązani do udzielenia pomocy 
tej rodzinie . Drugi wariant przedstawiony przez Pana Mazurowskiego byłby 
najbardziej skuteczny ,jednak jest zbyt kosztowny , nie ma środków w budżecie gminy 
na ten cel . Doraźna naprawa może być skuteczna . Jeżeli Pani Nowakowska posiada 
możliwości wymiany instalacji elektrycznej ,to mając własne drewno , można wykonać 
konieczny remont dachu wykorzystując pracowników zatrudnionych w ramach prac 
publicznych. 
Kończąc dyskusję Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Kopciński poddał pod 
głosowanie zapytanie „Kto jest za wykonaniem doraźnego  remontu  budynku w 
Szczechowie ?
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu  12 radnych .
„Za” wykonaniem głosowało – 12 radnych 
„Przeciw” - - 
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„Wstrzymało się od głosu” - - 
Rada jednogłośnie wskazała na wykonanie koniecznego remontu w budynku 
komunalnym w Szczechowie .

Do punktu 12 porządku obrad :
Odpowiedzi na interpelacje nie udzielono, ponieważ nie zostały zgłoszone.
  

Do punktu 13 porządku obrad : 
Przewodniczący Rady Gminy – Pan Zbigniew Kopciński dokonał zamknięcia obrad 
XIV Sesji Rady Gminy  Szczutowo . 

Na tym posiedzenie zakończono .

Protokółowała :                                                   Przewodniczący Rady 
Celina Szczepańska                                         
                                                                             Zbigniew Kopciński 
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